

您有结核感染(某种结核病)

You have TB infection (a type of TB)

这意味着您的身体里有结核病菌,但您感觉并未得病。您不能将结核菌感染传染给您的家人或其他人。

This means you have TB germs in your body, but you don't feel sick. You can't give TB infection to your family or other people.

现在就服药治疗结核感染很重要。

It is important to take medicine for TB infection now.



有结核感染
Has TB infection



服用结核感染药物
Takes TB medicine



您可通过服用结核病的药物来防止结核病并保持您家人的健康!

By taking your TB medicine, you can prevent TB disease and keep your family healthy!

为什么现在需要服用结核病的药物呢？

Why take TB medicine now?

结核感染可以转变成结核病。

TB infection can turn into TB disease.

结核病可伤害身体的任何部位，但通常会伤害肺脏。人们得了结核病时通常会感觉病了。

TB disease can hurt any part of the body, but it usually hurts the lungs. When people have TB disease, they usually feel sick.

如果您患了结核病，您可能会：

If you become sick with TB disease, you might:



发烧
Have fever



体重减轻
Lose weight



咳嗽
Cough



感到疲惫
Feel tired



夜间出汗
Sweat at night

如果您患了结核病，您也可能将结核病传染给您的家人或其他人。

If you become sick with TB disease, you can also give TB to your family or other people.